
Zápis z jednání Školské rady při Základní škole Velehrad 

konané dne 6. října 2016 

 

Přítomni: 

Za zákonné zástupce nezletilých žáků: Adriana Lužová, Pavel Slavík, Marie Úrichová 

Za pedagogické pracovníky: Mgr. Kateřina Horáková, Mgr. Gabriela Kohoutková, Mgr. Eva 

Samcová 

Za zřizovatele: Mgr. Aleš Mergental, Jitka Točková, Miroslav Kovářík 

 

Host:  

Mgr. Radomír Válek 

 

1) Nová členka školské rady 

Pan Slavík přivítal paní Úrichovou – nově zvolenou zástupkyni rodičů ze Salaše. Paní 

Crescini odstoupila z osobních důvodů. 

 

2) Kroužky při ZŠ Velehrad 

Mgr. Válek informoval o situaci s vypsanými kroužky na školní rok 2016/17. Původně 

uváděná cena 150 Kč/měsíc byla po dohodě se zřizovatelem snížena na 50 Kč/měsíc. 

Největší zájem je o kroužky sportovní, zatím není velký zájem o kroužek školního 

časopisu. Žáci a rodiče měli zájem o kroužek sportovní pro děti z 1. – 3. třídy, ale pro 

takový kroužek není vedoucí. Dále se otevřel kroužek divadelní a dvě skupinky 

kroužku anglického jazyka. Pan Slavík vznesl dotaz ohledně náplně čtenářského 

kroužku. Mgr. Válek vysvětlil, že se nejedná o klasický kroužek, který by byl určen 

pro děti, které se do něho přihlásí. Bude se jednat o dva čtenářské koutky, které budou 

umístěny v přízemí a v prvním patře, do konce října budou vybaveny a přístupné všem 

dětem, které o ně projeví zájem. Mgr. Mergental nabídl knihy z obecní knihovny, 

které byly vyřazeny, ale dají se ještě používat. 

Paní Lužová ocenila pestrou nabídku kroužků organizovaných školou, ale také činnost 

DDM Šikula a ZUŠ Slovácko při škole. 

 

3) Školní psycholog 

Mgr. Válek informoval o situaci ohledně zajištění školního psychologa. ZŠ Velehrad 

byla přijata do projektu Škola pro všechny, který garantuje PedF MU. Tento projekt 

zajišťuje působení školního psychologa, speciálního pedagoga a koordinátora inkluze 

na osmi školách zapojených do tohoto projektu. Projekt budu zahájen v lednu 2017 a 

v tomto měsíci by mohla nastoupit předjednaná školní psycholožka. Mgr. Mergental 

informoval, že obec je ochotna podílet se na mzdě psycholožky, proto může začít 

pracovat i dříve než v lednu.  

 



4) Pan Slavík vznesl dotaz ohledně šablon – projektů z MŠMT. Mgr. Válek informoval, 

že situaci sleduje spolu s MAS Buchlov, čeká se na konkrétní výzvy. Projekty budou 

zaměřeny na společné vzdělávání (inkluze), peníze budou čerpány na vzdělávání 

učitelů, pomůcky, atd. 

 

5) Mgr. Válek informoval o rozhodnutí udělit ředitelské volno dne 19. 10. Důvodem je 

výpadek elektřiny v obci. Družina bude otevřena od 6: 30 do 12:00. Dále Mgr. Válek 

informoval o chystaném školení pro učitele 7. 11. pod vedením Mgr. Opravila, které 

bylo již dříve na jednání ŠR diskutováno. 

 

6) Mgr. Válek informoval o personální změně školního metodika prevence. Je jím Mgr. 

Kozák. Ten vypracoval minimální preventivní program pro školní rok 2016/17, který 

bude umístěn na webu školy. Dne 6. 10. 2016 žáci z 6., 8. a 9. třídy absolvovali 

přednášky na téma šikana, extremismus, sexuální výchova. Lektorem byl pan Pakosta 

(doporučení z PPP). Mgr. Válek představil práci žáků o vizích školy, která je umístěna 

ve vestibulu školy. 

 

7) Web školy 

Pan Slavík navrhl vyčištění a zpřehlednění webu (systém štítků), Mgr. Válek přislíbil 

provedení revize webu a jeho aktualizaci. 

 

8) Mgr. Mergental se zajímal o náplň „sběrových“ dní, proběhla diskuse o využití času při 

těchto aktivitách. 

 

9) Odchod žáků ze ZŠ Velehrad 

Mgr. Mergental informoval, že v minulém školním roce odešli ze školy tři žáci. 

Vyjádřil názor, že by se pan ředitel spolu s učiteli měli zajímat o důvody odchodů 

žáků. Proběhla obsáhlá diskuze. 

 

 

Termín příštího jednání školské rady byl dohodnut na 24. listopadu 2016 v 15 hodin. 

 

Zapsala: Adriana Lužová 

Schválil: Pavel Slavík 


